

Konformitätserklärung

Declaration of Conformity



Hersteller
Manufacturer Moticon ReGo AG

Anschrift
Address Machtlfinger Str. 21
81379 München
Germany

Produktbezeichnung
Product description Sensor Insole (Model: Insole3)

Die hier genannten Produkte sind entwickelt, konstruiert und gefertigt in Übereinstimmung mit den EU-Richtlinien 2014/30/EU EMV-Richtlinie, 2014/35/EU Niederspannungsrichtlinie, 2014/53/EU Richtlinie über die Bereitstellung von Funkanlagen, und 2011/65/EU Richtlinie zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten. Folgende Normen wurden angewandt:

The products mentioned herein have been developed, designed and manufactured in conformity with the EU Directives 2014/30/EU on Electromagnetic Compatibility, 2014/35/EU on Low Voltage, 2014/53/EU Radio Equipment Directive, and 2011/65/EU Restriction of Hazardous Substances. The following harmonized standards have been used:

- EN 62368-1
- ETSI EN 301 489-1:V2.1.1 (2017-02)
- ITSI EN 301 489-17:V3.1.1
- EN 55024:2010
- EN 55032:2012 + AC:2013 (Class B)
- ETSI EN 300 328:V2.1.1 (2016-11)
- EN 50581:2012

Anbringung der CE-Kennzeichnung: im Kennzeichnungsbereich auf Produkt.

Affix CE marking: in labeling area on product.

Diese Konformitätserklärung wurde unter alleiniger Verantwortung des Herstellers erstellt.

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

München, 08.10.2019

Unterschrift, signature

Name, name

Funktion, function

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Maximilian Müller", written between two vertical lines that serve as a signature guide.

Dr. Maximilian Müller

Vorstand, Managing Director